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Zápisnica č. 1/2024 

z 1. zasadnutia v roku 2024 Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 7.3.2024 v zasadačke obecného 

úradu v Bukovciach 

 

Program:   

  1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Voľba overovateľov zápisnice 

  3. Voľba návrhovej komisie   

  4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

  5. Informácia o podaných žiadostiach 

  6. Informácia o vyúčtovaní Plesu, Turnaja v šachu a Volejbalového turnaja.  

7. Prehľad o peňažných obratoch 

8. Návrh VZN o vyhradení miest a určení podmienok na umiestňovanie volebných   

plagátov na verejných priestranstvách 

9. Schválenie komisie o správe majetku obce 

10. Diskusia  

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Darina Hančáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

  Michal Herila –poslanec OZ 

  Bc. Miloš Mačoško – poslanec OZ 

 

 Dvaja poslanci sú ospravedlnení, že budú meškať na rokovanie.   

K hlasovaniu od bodu 7. sa dostavil Marek Bartko poslanec OZ 

K hlasovaniu od bodu 9. sa dostavil Ing. Alexander Palička poslanec OZ 

Prítomní za verejnosť:  Jaroslav Gojdič,  

   Jozef Kaščák 

 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Voľba overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov zápisnice 

určil poslancov Hančákovú Darinu a Galajdu Petra 

V tomto bode bol schválený aj program rokovania obecného zastupiteľstva v Bukovciach 
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Hlasovanie o uznesení č. 1 
Za: 5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0 

Neprítomní, ospravedlnení: 2  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc.Miloš Mačoško) 

PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 2 Ing. Alexander Palička, 

Marek Bartko, 

HLASOVANIE č. 1 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Kaščáková Tatiana 

Člen:   Bc. Miloš Mačoško 

Člen:  Herila Michal 

a požiadal o pripomienky k predloženému návrhu. Keďže neboli žiadne pripomienky k 

predloženému návrhu, predniesol návrh uznesenia č. 2 a dal hlasovať o tomto uznesení. 

Hlasovanie o uznesení č. 2 
Za: 5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

Neprítomní, ospravedlnení: 2 

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc.Miloš Mačoško) 

PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 2 Ing. Alexander Palička, 

Marek Bartko, 

HLASOVANIE č. 2 – SCHVÁLENÉ 

 

 

 

Bod č. 4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce predniesol správu  o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Na návrh OZ, aby sa predkladali na zastupiteľstvách prehľady o finančných obratoch obce, 

bola táto požiadavka zapracovaná do programu OZ a je predmetom bodu č. 7 

 

Hlasovanie o uznesení č. 3 
Za: 5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  
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Nehlasovalo: 0  

Neprítomní, ospravedlnení: 2 

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc. Miloš 

Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 2 Ing. Alexander 

Palička, Marek Bartko, 

HLASOVANIE č. 3 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 5 Informácia o podaných žiadostiach 

V tomto bode starosta obce predniesol OZ informácie o podaných a prijatých žiadostiach  

Informácia o podaných žiadostiach: 

-Žiadosti z Plánu Obnovy a odolnosti v rámci výzvy Obnova verejných historických 

a pamiatkovo chránených budov, kde boli podané 4 žiadosti: 

Rekonštrukcia budovy školy v hodnote 1 330 000 eur 

Rekonštrukcia budovy telocvične 780 000 eur 

Rekonštrukcia budovy jedálne 770 000 eur 

Obecný dom 1 300 000 eur 

Žiadosti z Plánu Obnovy a odolnosti sú v hodnotiacom procese, zatiaľ alokácia výzvy 

nepostačuje na nami podané projekty, ale rebríček sa ešte posúva a sme tesne pod čiarou. 

 

-Bola schválená žiadosť na Miestne občianske a preventívne služby, ktoré začnú svoju 

činnosť od 1.4.2024 

-Boli podané 2 žiadosti na Kultminor – žiadosti sú v hodnotiacom procese 

-Bola podaná žiadosť na PSK výzva pre Región - Obec Bukovce žije športom – žiadosť je 

v hodnotiacom procese 

-Bola podaná žiadosť na PSK výzva poslancov na vybavenie kultúrneho domu– žiadosť je 

v hodnotiacom procese 

-Envirofond, žiadosť na kanalizáciu – žiadosť je v hodnotiacom procese 

-Envirofond , žiadosť o príspevok za triedený zber – žiadosť je v hodnotiacom procese 

  

OZ informácie o podaných žiadostiach berie na vedomie uznesením č. 4 

 

Hlasovanie o uznesení č. 4 
Za: 5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0 

Neprítomní, ospravedlnení: 2  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc. Miloš 

Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 2 Ing. Alexander 

Palička, Marek Bartko, 

HLASOVANIE č. 4 – SCHVÁLENÉ 

 

Obec prijala 3 žiadosti 

a) Žiadosť Gréckokatolíckej cirkvi o odpustenie dane z pozemkov vo výške 292,72 eur, 

keďže farnosť nie je podnikateľským subjektom a jej príjmy sú hlavne od veriacich, 

príjmy z lesných pozemkov nepokrývajú ani režijne náklady chrámu. Farnosť čakajú 



4 
 

vyššie investície do hygienicko-sociálneho zariadenia, ktoré chcú postaviť pri chráme a do 

opravy zvonov. OZ schválilo odpustenie poplatkov na rok 2024 uznesením č. 5 

Hlasovanie o uznesení č. 5 
Za: 3,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 2,  

Nehlasovalo: 0 

Neprítomní, ospravedlnení: 2  

ZA: 3 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Bc.Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 2 

Darina Hančáková, Michal Herila  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 0 Marek Bartko, Ing. 

Alexander Palička 

HLASOVANIE č. 5 – SCHVÁLENÉ 

 

b) Žiadosť DHZ Bukovce o príspevok na štartovné pre súťaže a podporu reprezentácie. OZ schválilo 

príspevok pre DHZ Bukovce vo výške 500 eur uznesením č.6 

Hlasovanie o uznesení č. 6 
Za: 5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0 

Neprítomní, ospravedlnení: 2  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc. Miloš 

Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 2 Ing. Alexander 

Palička, Marek Bartko, 

HLASOVANIE č. 6 – SCHVÁLENÉ 

c) Žiadosť Jakuba Vachaľa o rekonštrukciu posilňovne.  

Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné najprv skúsiť získať financie z grantov a obec sa bude 

podieľať na ich spolufinancovaní. Aktuálne je vyhlásená výzva Nadácie SPP pod názvom Športuj aj 

ty!, kde sa zapojí Športový klub FK Bukovce a požiada o príspevok na vybavenie posilňovne z grantu, 

poprípade sa zapojí aj do iných výziev.  

 

 

 

Bod č. 6  Informácia o vyúčtovaní Plesu, Turnaja v šachu a Volejbalového turnaja 

 

OZ uznesením č. 7 berie na vedomie informácie o vyúčtovaní Obecného plesu, na ktorý obec 

prispela odpustením časti poplatku z energií. Organizátori doplácali ešte 98,95 eur.  

Vyúčtovanie Turnaja v šachu 82,80 eur a vyúčtovanie volejbalového turnaja predstavovalo 

131,33 eur.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 7 
Za: 5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0 

Neprítomní, ospravedlnení: 2  
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ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc.Miloš Mačoško) 

PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÍ: 2 Ing. Alexander Palička, 

Marek Bartko, 

HLASOVANIE č. 7– SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 7  Prehľad o peňažných obratoch 

Na rokovanie OZ sa dostavil poslanec Marek Bartko. 

OZ schválilo peňažné obraty za mesiace január a február bez pripomienok.  

  

Hlasovanie o uznesení č. 8 
Za: 6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 1 

Neprítomný, ospravedlnený: 1  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc. Miloš 

Mačoško, Marek Bartko) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

OSPRAVEDLNENÝ: 1  Ing. Alexander Palička 

HLASOVANIE č. 8 – SCHVÁLENÉ 

 

 

 

 

Bod č. 8  Návrh VZN o vyhradení miest a určení podmienok na umiestňovanie 

volebných   plagátov na verejných priestranstvách. 

 

OZ schválilo návrh VZN o vyhradení miest a určení podmienok na umiestňovanie volebných   

plagátov na verejných priestranstvách bez pripomienok 

 

Hlasovanie o uznesení č. 9 
Za: 6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 1  

Neprítomný, ospravedlnený: 1  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Michal Herila, Bc.Miloš Mačoško, 

Marek Bartko) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, OSPRAVEDLNENÝ:1   

Ing. Alexander Palička 

HLASOVANIE č. 9 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 9  Schválenie komisie o správe majetku obce 

Na rokovanie OZ sa dostavil poslanec Ing. Alexander Palička. 

Na návrh starostu obce bola založená komisia, ktorá bude mať na starosti kontrolovať obecný 

majetok. Uznesením č. 10 bola schválená komisia v zložení: 
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Komisia o správe majetku obce v zložení:    predseda: Ing. Alexander Palička 

          Člen: Bc. Miloš Mačoško 

        Člen: Marek Bartko 

 

Hlasovanie o uznesení č. 10 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 10 – SCHVÁLENÉ 

 

 

k bodu programu č. 10  Diskusia  

Starosta obce konzultoval s poslancami pripomienky projektanta, ktorý robí projektovú 

dokumentáciu pre územné rozhodnutie k bytovému domu. Projektant neodporúča robiť aj byt 

v polozapustenom podlaží podľa pôvodného návrhu, kde budú pivnice a to kvôli hluku 

z vonku. OZ sa zhodlo na tom, že bude rešpektovať odporúčanie projektanta. Zároveň starosta 

informoval ohľadom výkupu pozemku k bytovému domu od SPF. 

 

Starosta navrhol akciu oslavy Dňa matiek na 12.5.2024. Požiadal poslankyne Mgr. Tatianu 

Kaščákovú a Darinu Hančákovú o výber darčekov pre ženy a poslanca Petra Galajdu, aby 

pripravil drobné občerstvenie pre dámy.  

 

Starosta informoval o plánovanej výzve Splnomocnenca pre rómske komunity, kde by sa 

chcel zapojiť žiadosťou o cestu v rómskej osade.  

 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková informovala o plánovanej výzve Okresného úradu 

v Stropkove, kde sa môžeme zapojiť so žiadosťou o regionálny príspevok z Plánu rozvoja.  

Rovnako informovala o plánovanej výzve z úradu práce.  

 

Jozef Kaščák predložil svoje podnety na riešenie OZ: 

 

a) Kedy sa bude meniť verejné osvetlenie na úspornejšie 

Odpoveď: 

Poslanec Michal Herila vysvetlil, že úspora nie je v konečnom dôsledku až taká veľká ako 

sa deklaruje a ani návratnosť investície.  

Starosta: zmena verejného osvetlenia si vyžaduje vyššie investície a OZ sa zhodlo na 

tom, že na tento účel budeme žiadať príspevok z výjazdového rokovania vlády.  

b) Pán Kaščák sa informoval  či je lepší prenájom tlačiarne alebo jej nákup -z odborného 

hľadiska poslanec Michal Herila vysvetľoval, že to záleží od počtu vytlačených strán a že 

prenájom tlačiarne na obecnom úrade je výhodná a čoskoro bude vo vlastníctve OcÚ. 

c) Pán Kaščák navrhol či by obec nemohla vyčistiť nelegálne skládky bioodpadu popri vode 

na „malom Bukovci“ s použitím techniky z projektu. Zároveň požiadal, aby obec viac 

informovala o možnosti vyhadzovať bioodpad do veľkokapacitného kontajnera v areáli 

školy. 
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Odpoveď starosta: čistenie skládok bioodopadu bude  zabezpečené v najbližších 

týždňoch 

d) Prečo má obec uzatvorenú zmluvu na odchyt psov na 200 eur? 

Odpoveď starosta: Obec je povinná zo zákona mať uzatvorenú takúto zmluvu, tých 200 

eur sa nevypláca ak odchyty nebudú.  

e) Nechce obec odpredať obecné auto - audi, ktoré sa nepoužíva? 

Odpoveď starosta: auto sme sa snažili predať aj prostredníctvom webu, o auto nie je 

záujem. 

f) Či by sa obec mohla zaoberať založením cintorína na americký štýl pochovávania (bez 

pomníkov, len tabuľa) 

Odpoveď starosta: Cintorín nie je obecný, ale môžeme sa stretnúť s radou kurátorov 

a farárom a hľadať spoločné riešenia.  

g) Pán Kaščák, dal podnet aby obec ako zriaďovateľ  ZŠ s MŠ v Bukovciach zabezpečila 

bezpečnosť žiakov a uzamykala aj bočné vchody do školy 

Odpoveď starosta: upozorníme pani riaditeľku, aby sa dvere zamykali, zároveň bude 

tento návrh predložený na Rade školy 

h) Zvodidlá od pešej lávky v dĺžke cca 70m sú poškodené, obec by mala žiadať opravu 

Odpoveď starosta: v decembri bolo upravované zvodidlo práve pri pešej lávke, ale 

situáciu preverí v prípade potreby, bude starosta kontaktovať Správu a údržbu ciest PSK 

i) Stromy pri dvore rodiny Grešlíkovej sú nebezpečne naklonené.  

Odpoveď starosta: Pravidelne kontaktujeme povodie Bodrogu a Hornádu, že stromy pri 

vode v smere na Gribov ohrozujú bezpečnosť chodcov, premávku ako aj telefónne 

vedenie. Obec nemôže zasahovať a zrezávať stromy na ich pozemku. 

Jaroslav Gojdič dal podnet, aby obec zakúpila defibrilátor.  

Odpoveď: Poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková odpovedala, že defibrilátory by sa mali riešiť 

plošne pre obce prostredníctvom vyhlásenej výzvy, hľadajú sa zdroje tohto zámeru. 

Starosta: budeme sa týmto podnetom zaoberať  

 

Hlasovanie o uznesení č. 11 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 11– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 11 Návrh na uznesenie 

 

Starosta obce požiadal predsedu Návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie, ktorý 

bol po prečítaní jednohlasne schválený 

 

Bod č. 12  Záver 

 

V tomto bode starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil  

 

 

Zapísala:    Mgr. Tatiana Kaščáková 
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Overovatelia zápisnice: Hančáková Darina 

    Galajda Peter 


